

RÉFÉRENCES

Psychanalyste, Formateur, Consultant, Directeur, Mr LEGOUINI.

Merci à Madame ARNAUDO qui porte confiance et soif de savoir en matière de relations humaines.

Entrepreneur Publications, Mr GAGNON.

Je considère Madame ARNAUDO comme une personne honnête, dont la raison l'emporte sur le sentiment, ce qui lui permet de voir clairement les éléments d'une situation avec une grande sensibilité organique.

Référente Carrière, Mme GIORDANO.

Madame ARNAUDO est dynamique et déterminée. Elle semble n'avoir peur de rien et prête à accepter n'importe quel défi. Elle prend les problèmes à bras le corps et cherche des solutions.

Avocat et Entrepreneur Marketing, Mr DUROCHER.

Graziella ARNAUDO s'est résolue être une Top Notch sur trois campagnes marketing, ce qui m'a motivé à la nommer Team Leader.

Trois autres références sur CV.

REFERENCES

Psychoanalyst, Trainer, Consultant, Director, Mr. LEGOUINI.

Thank you to Ms. ARNAUDO who brings confidence and a thirst for knowledge in matters of human relations.

Publishing Entrepreneur, Mr. GAGNON.

I consider Ms. ARNAUDO to be an honest person, whose reason prevails over feeling, which allows her to clearly see the elements of a situation with great organic sensitivity.

Career Referent, Ms. GIORDANO.

Grace ARNAUDO is dynamic and determined. She seems to be afraid of nothing and ready to accept any challenge. She takes problems head on and to find solutions.

Lawyer and Marketing Entrepreneur, Mr. DUROCHER.

Grace ARNAUDO has determined to be a Top Notch in three marketing campaigns, which motivated me to appoint her Team Leader.

Three more references on the Resume.